
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 15 nov 2023 

Närvarande:  

Pia Johansson, Johan Engman, Terese Sandberg, Henrik Forsberg och Björn Aldén 

Frånvarande:  

Daniel Seitz och  Ulrika Johansson  

1. Mötet öppnades av Björn. 

2. Pia utsågs Mll sekreterare då Daniel var frånvarande. 

3. Ekonomisk rapport: 

Likvida medel: 603828 kr 

Skulder leverantörer: 142935 kr 

4. Höstens städdag genomfördes med bra uppslutning. Dock finns det en del ”skräp” kvar sen 
pilarna, styrelsen ( de som kan) träffas i helgen och ser Mll a] skräpet plockas upp och körs 
bort. 

Några frågor/funderingar som nådde styrelsen under städdagen:  

Trappa bakom pannhuset mot Råsslavägen? Vi har även få] önskemål om a] ”stänga” den 
vägen för a] minska genomfarten på området. Björn kollar om kommunen kan tänka sig a] 
förlänga staketet en bit. 

Slänten mot skolan ser tråkig ut – igenväxt och dåligt skö]. Björn gör en felanmälan Mll 
kommunen ang de]a. 

Kulvertarnas skick? Therese stämmer av med Viktor som tagit på sig a] inspektera under 
samtliga huskroppar. 

Carportarna, en del fundament är dåliga och behöver bytas. Även så behöver en del panel 
bytas och målas om. De]a är en planerad akMvitet Mll vårens städdag. 

Parkbänkar på området? Vi funderade på vart dessa i så fall skulle stå. Henrik kollar och vi 
diskuterar de]a vidare på nästa möte. 

5. Varmva]net: cirkulaMonspumpen är utby] och det gav e] önskat resultat!  

6. Värmen: vissa upplever a] värmen är sämre – Björn kontaktar Adven för a] se om något 
behöver göras för a] öka värmen. 

7. Laddstolpar Mll elbilar: styrelsen har ansökt om bidrag för uppsä]ning men ej få] svar ännu. 
För a] kunna gå vidare med denna fråga behöver stadgar skrivas om, elen förstärkas i 
carportarna samt hur ska de]a finansieras? Styrelsen kommer behöva hjälp om denna fråga 
ska kunna hanteras. 

8. Vi ska köpa in nya ”granar” och sä]a upp Mll advent. 



9. Vi ser över snöröjningsschemat och publicerar inom kort på hemsidan och sä]er upp på 
anslagstavlorna vid sopstaMonerna. 

10. Björn avslutade mötet. 

Nästa möte (fly]as Mll )14 dec kl 18:30 hos Johan på 4a. 

Vid protokollet: Pia Johansson 


